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Abstract

        
As a complementary and individualised method extracranial CT facilitates or permits correct diagnosis of paediatricsurgical problems. Evaluation of neoplasms of the body and extremities includes precise definition of the site of origin, the extent of disease and of possible regional metastases. Traumatic lesions of parenchymal abdominal organs, of the spine and pelvis are easily appreciated with high accuracy. In selected patients abscess, spinal disorders and orthopaedic problems are further valuable indications. However, the relevant contribution made by CT must be carefully weighed against effort required by and involved in the examination.


      
        
Zusammenfassung

        
Als ergänzende und individualisierte Untersuchungsmethode ist die Ganzkörper-CT auch bei kinderchirurgischen Fragestellungen vielfach diagnostisch weiterführend. Neoplasien des Körperstammes und der Extremitäten werden bezüglich Ursprungsort, Ausdehnung, Nachbarschaftsbeziehung und regionärer Metastasierung genau definiert, was die Therapieplanung erleichtert. Das Ausmaß traumatischer Läsionen insbesondere im Abdominalbereich, der Wirbelsäule und des Beckens, ist konklusiv zu beurteilen. Ausgewählte Indikationen stellen die Abszeßdiagnostik, spinale Erkrankung sowie kinderorthopädische Fragestellungen dar. In jeder Situation ist der zu erwartende, relevante Informationsgewinn dem Untersuchungsaufwand gegenüberzustellen.
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Extracranial CT - Childhood - Neoplasia - Trauma
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  >
  
  

    
  

  
    
      
        


      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 50.19.159.160
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  